
Referat fra bestyrelsesmøde d. 05 / 05 - 2009 

Referat af Bestyrelsesmøde d 5-5-09 
Hos Agnete. 
Tilstede: Jannie, Hardy, Daniel, Frederik, Lene, Agnete 
Dagsorden  
1. Godkendelse af referat og dagsorden 
2. Afslutning sag om skurvogn - udfærdigelse af kontrakt  
3. Opdatering af medlemslisten, indkrævning af kontingent  
4. Skt.hans forberedelse 
5. Søpladsen og bolværk, møde med kommune på pladsen 
6. Sommerfest - forberedelse 
7. Betaling til Kløverbladet - Lokalrådet 
8. Eventuelt 
Referat: 
Ad 1. Referat og Dagsorden godkendt.- Det aftales og pointeres at 
ændringer af mødedato skal foregå i god tid og det er kun den der 
skal afholde mødet, der kan ændre dato, og det skal foregå ved at 
ved at ringe rundt til samtlige. 
Ad.2. Kajakafdelingen i Laven-Linå´s idrætsforening har fremsendt 
en kontrakt vedr. deres brug af skurvogn og 4 pladser til kajakker 
udenfor. Vi godkender kontrakten. Vi har et kajakstativ med plads 
til 16 kajakker og LLIF har et til 8 kajakker. Vi vil arbejde på at få 
tilladelserne på plads med kommunen. Behovet for at have 
kajak/kano liggende undersøges, når vi går rundt vedr. kontingent. 
Ad 3. Hardy uddeler de opdaterede medlemslister. Frederik laver 
brochuren der udleveres i forbindelse med kontingentrunden. 
Ad 4. Sct. Hansbål på søen ! Daniel ansøger politi og brandvæsen 
om tilladelse til at tænde bål på en platform ude i søen. Dette vil 
foregå såfremt vejret er til det. Platformen skal fortøjes på bunden. 
Materialeprisen er ca 3000 kr. Daniel og Brian står for projektet. 
Daniel aftaler endvidere vedr. båltale. Opgaver: Højtaler, 
snobrødsdej, øl og sodavand, maleri op - fordeles v. næste møde. 
Ad. 5. Frederik tager kontakt til Silkeborg Kommune vedr. et møde 
om dette. 
Ad 6. Sommerfest- bliver lø.d.29 august. Ved 
kontingentrundgangen findes komitemedlemmer. 
Ad 7. Betaling til Kløverbladet og Lokalrådet er ordnet. 
Ad 8. Evt: 



Lene har ringet til kommunen vedr. gartnergrunden: Der må ikke 
bebygges så længe der er et rensningsanlæg. 
Jannie forespørger vedr. flagstængerne i byen langs fortovet: De er 
ejet af de enkelte beboere, så vi kan ikke forvente fælles flagning. - 
Det er ikke alle, som har en flagstang. Jannie vil undersøge, hvad 
flagstænger koster. 
Der har været forslag om at overholde de officielle flagdage -  
Daniel vil indkøbe en stålreol til opbevaringsrummet på Kjærs Mølle 
- har indkøbt plastickasser. 
Lene vil gerne af-alge skurvognen i løbet af næste uge. Den skal 
males, når det bliver tørvejr. 
Den 13 juni arrangerer lokalhistorisk forening nostalgisk rundtur i 
Laven med Jørgen Post. Der kommer opslag. 
Hardy foreslår at vi arrangerer en minigolfturnering i løbet af 
efteråret. Agnete forespørger på campingpladsen. 
Alle i bestyrelsen mindes om at gå ned og skrive under i Jyske bank 
i Ry. 

Næste møde: d 3. juni kl. 20 hos Lene. 

Referent: Agnete 

  

	  


